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BR-01.0012.1.6.8.2014 

Protokół nr 74/2014 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 9 czerwca  2014 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa  

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu, Bożena Kaczmarska- Michniak – Dyrektor Biura Planowania 

Przestrzennego, Elżbieta Szczepińska - Zastępca Dyrektora Biura Planowania Przestrzennego,  

Ewa Olszowska-Dej –  Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska oraz inni zaproszeni 

goście wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat lasów w Krakowie. 

2.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów 

  zawierających azbest z terenu Miasta Krakowa do 2032 r. (druk nr 1842). 

3.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

  zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Rejon Św. Jacka - Twardowskiego'' (druk 

  nr 1869). 

4.Sprawy bieżące.  

  5.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat lasów w Krakowie. 

 

Informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat lasów w Krakowie przedstawił Maciej Głód 

– Kierownik Referatu Przyrody, Rolnictwa, Leśnictwa i Zwierząt. 

Głos zabrał Grzegorz Stawowy. 

Komisja przyjęła informację. 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów 

  zawierających azbest z terenu Miasta Krakowa do 2032 r. (druk nr 1842). 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Miasta Krakowa do 2032 r. dokonała Ewa Olszowska-Dej –  

Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska. 

Następnie Paweł Kot z firmy Wessling Polska sp. z o.o. dokonał prezentacji Programu 

usuwania azbestu. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Stanisław Rachwał, Anna Mroczek, 

Włodzimierz Pietrus, Grażyna Fijałkowska. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili:  Ewa Olszowska-Dej i Paweł Kot. 
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Komisja w obecności 9 członków Komisji, 9 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów   zawierających azbest 

z terenu Miasta Krakowa do 2032 r. (druk nr 1842).(Opinia Nr 249/2014 z 9 czerwca 

2014r.). 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

 zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Rejon Św. Jacka - Twardowskiego'' (druk 

nr 1869). 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu   zagospodarowania 

przestrzennego obszaru ''Rejon Św. Jacka - Twardowskiego'' przedstawiła Bożena 

Kaczmarska-Michniak -  Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego. 

Następnie Jolanta Czyż – projektant planu omówiła uwagi zgłoszone do planu przez komisję.  

W dyskusji udział wzięli:  Grzegorz Stawowy,  Włodzimierz Pietrus oraz przedstawiciel 

mieszkańców. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień udzielili: Bożena Kaczmarska- Michniak oraz  Jolanta 

Czyż. 

Komisja w obecności 8 członków Komisji, 6 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu   zagospodarowania przestrzennego obszaru 

''Rejon Św. Jacka - Twardowskiego'' (druk   nr 1869).(Opinia Nr 250/2014 z 9 czerwca 

2014r.). 

 

  Ad.4 

 Sprawy bieżące. 

  

 Ustalono posiedzenie zespołu roboczego w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań 

na 17 czerwca br. na godzinę 16.30 w Biurze Planowania Przestrzennego. 

 

Ad.5 

Oświadczenia, komunikaty. 

Brak 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

17.45 zamknął posiedzenie.       

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w nagraniu posiedzenia. Kasety z nagraniem stanowią 

załącznik do niniejszego protokołu.     

     

                     Grzegorz Stawowy 

                            Przewodniczący Komisji 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


